



China M&A Round-Up

中国并购简报

Issue Highlights

(本期要闻)

- [TPG, Fosun in the lead to acquire Cirque Du Soleil](#)
复星与TPG联手收购太阳马戏团

Trends to Watch
Outbound M&A
Inbound M&A
Domestic M&A and
Industry Consolidation
China Spotlight
Dbriefs Webcasts
China-Related Reports

并购趋势
中资对外并购
外资对内并购
中国国内并购
聚焦中国
中国相关网络广播
其它中国相关报告

Trends to Watch (并购趋势)

[Belt and Road Initiative facilitates more opening-up](#), China Daily, 04/23/2015

[“一带一路”携手自贸区建设为外贸注入新动力](#), 中新网, 2015年04月23日

Outbound M&A from China (中资对外并购)

Consumer Products (消费品行业)

TPG, Fosun in the lead to acquire Cirque du Soleil, Reuters, 04/15/2015
Nine sells events division Nine Live to private equity firm Affinity for \$640 mln price tag, mumbrella, 04/16/2015

复星与TPG联手收购太阳马戏团, FT中文网, 2015年04月21日

骏麒投资4.96亿美元收购澳洲最大现场娱乐公司之一Nine Live, 中国音乐财经网, 2015年04月16日

Technology, Media & Telecommunications (科技、传媒与电信行业)

Ninebot Limited and Segway Inc. complete strategic combination, Business Wire, 04/15/2015

小米“借路”Ninebot收购电动平衡车鼻祖Segway, 金融界, 2015年04月15日

Inbound M&A into China (外资对内并购)

No deals were reported for this period.

China Domestic M&A and Industry Consolidation (中国国内并购)

Manufacturing (制造行业)

Yongan Forestry wholly acquires Suyen Furniture Group, 4-traders, 04/14/2015
Jiangxi Special Electric Motor to buy Mige Electric, 4-traders, 04/14/2015

永安林业13亿元收购定制家具制造商, 新华网, 2015年04月14日

江特电机拟6亿购米格电机100%股权, 搜狐证券, 2015年04月14日

Technology, Media & Telecommunications (科技、传媒与电信行业)

Talkweb Information System to acquire four education firms, 4-traders, 04/18/2015
58.com acquires strategic stake in Ganji.com and announces additional investment by Tencent, PR Newswire, 04/17/2015
Chinasys lists via Join-cheer Software, 4-traders, 04/13/2015

拓维信息18.68亿揽4家公司 打造“互联网+教育”生态圈, 新浪新闻, 2015年04月18日

58入股赶集 获其43.2%股份, 腾讯新闻, 2015年04月17日

久其软件收购华夏电通, 搜狐软件, 2015年04月13日

Healthcare & Life Sciences (医疗卫生与生命科学行业)

[Alibaba Health stock surges 99% to all-time high on web pharmacy deal](#), live mint, 04/15/2015

[阿里健康获注入天猫医疗](#), 财华智库网, 2015年04月15日

Real Estate (房地产信行业)

[Yuzhou Properties sales up 55.7% to CNY 1.1 bln in March](#), 4-traders, 04/17/2015
[Hubei Fuxing Science & Technology to issue CNY 3 bln shares privately](#), 4-traders, 04/15/2015

[禹洲地产斥资6.78亿收购福建大世界华夏55%股权](#), 东方财富网, 2015年04月17日

[福星惠誉6亿收购福星集团旗下工业地产开发平台](#), 和讯房产, 2015年04月15日

Consumer Products (消费品行业)

[Bailian to additionally issue CNY 4 bln Shares](#), 4-traders, 04/17/2015
[Coca-Cola China offers to buy Xiamen beverage firm](#), Chinadaily, 04/17/2015
[Lianhua Supermarket invites Yonghui Superstores as investor](#), 4-traders, 04/17/2015
[Lancy to buy 28.9% stake in Ourgame](#), 4-traders, 04/13/2015

[百联40亿元定增引四大投资方 电商三年战略起锚](#), 新浪科技, 2015年04月17日

[可口可乐计划以4亿美元全资收购厦门粗粮王](#), 网易新闻, 2015年04月17日

[永辉超市再购联华超市21%股份](#), 中证网, 2015年04月17日

[朗姿股份出资11.93亿港元收购联众国际](#), TechWeb, 2015年04月13日

China Spotlight (聚焦中国)

On-demand presentation: 2014 China Tax and Regulatory Update: Changing Environment

This 7.5 minute audio visual presentation is on the recent developments in China – keeping you up to date on the recent changes to the Chinese indirect tax law and the company law, the new focus of the Chinese tax examination as well as the upcoming guidance relating to the indirect transfer of a Chinese investment.

[View now](#)

Dbriefs China Issues Webcasts (中国相关网络讲座)

Customs Audits in China: Are You Keeping Pace with the Latest Changes?

May 14 | 11:00 AM ET

China customs officials have been aggressive on audits in recent years, emphasizing national audits covering all affected Chinese companies within a group. How can companies prepare for the road ahead? Stay current on the latest developments relating to Chinese customs audits, and find out ways to manage associated risks when doing business in China. Join us for this complimentary webcast.

[Register now](#)

China-Related Reports (其它中国相关报告)

Global Powers of Retailing 2015 – Embracing Innovation

In this white paper the 250 largest retailers around the world are analyzed based on their financial performance, geographic region, product sector, and e-commerce activities. (Deloitte China – 2015)

[Read more](#)

2015全球零售力量 – 创新之势

报告根据财务业绩、地域、产品子行业和电子商务等项目，对全球250家最大的零售商进行了分析。（德勤中国 – 2015年）

[请点击这里下载报告](#)

Related links (相关链接)

[Subscribe to China M&A Roundup](#)
[China M&A Round-up archive](#)
[Asia Pacific Dbriefs webcast series](#)
[US Chinese Services Group](#)
[Global Chinese Services Group](#)

[订阅中国并购简报](#)

[参阅更多中国并购简报](#)

[亚太地区德勤网络讲座](#)

[美国中国服务组](#)

[全球中国服务组](#)

Included are summaries of, and links to, reports of M&A transactions and related news appearing in the media. Neither the Chinese Services Group of Deloitte LLP, nor any of its affiliates or their related entities, has an opinion on the transactions listed. No guarantees are made as to the accuracy of what is reported in the media. No information herein, implied or explicit, should be perceived as an endorsement, assessment or judgment as to the propriety of the transactions by the Chinese Services Group of Deloitte LLP or any of its affiliates or related entities.

此周报中出现的任何对相关并购新闻的概括或援引（以下统称“资料”），都不能构成德勤华永会计师事务所有限公司及其任何德勤子公司、德勤隶属机构（“德勤各成员所”）提供的建议、见解或推荐意见。德勤不承担该等数据、资料或其所含信息的准确无误。此外，上述资料及其所含信息，受时间或其他相关因素所限，均按原貌提供。在此引用的任何资料，不论明示或暗示，都不能视为德勤华永会计师事务所及其成员所对并购交易的恰当性的认可、评估或判断。您及所有各方需自行承担使用该资料及其所含信息的风险，并承担使用该数据及其所含信息所导致的全部责任和义务（包括但不限于疏忽行为所致）

[Deloitte.com](#) | [Manage email preferences](#) | [Legal](#) | [Privacy](#)



30 Rockefeller Plaza
New York, NY 10112-0015
United States



Official Professional Services Sponsor

Professional Services means audit, tax, consulting and financial advisory services.

About Deloitte

Deloitte refers to one or more of Deloitte Touche Tohmatsu Limited, a UK private company limited by guarantee ("DTTL"), its network of member firms, and their related entities. DTTL and each of its member firms are legally separate and independent entities. DTTL (also referred to as "Deloitte Global") does not provide services to clients. Please see www.deloitte.com/about for a detailed description of DTTL and its member firms. Please see www.deloitte.com/us/about for a detailed description of the legal structure of Deloitte LLP and its subsidiaries. Certain services may not be available to attest clients under the rules and regulations of public accounting.

Copyright © 2015 Deloitte Development LLC. All rights reserved.

36 USC 220506

Member of Deloitte Touche Tohmatsu Limited